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RESUM DEL CONSELL DE BARRI DE VALLBONA 

 

 

Data: dilluns 18 de març 2024 

Lloc: Casal de Barri Vallbona 

Hora inici: 18.00.h 

Hora de finalització: 21:00h 

 

Composició de la taula:, Sr Francesc Xavier Marcé, Regidor del Districte de NB, Sr Jose 

Gabriel  Duarte , Gerent del Districte NB, Sr David Sr David Martínez Herrera  Conseller Tècnic 

Districte NB, Sra. Leonor Fernàndez Consellera de barri i  Sra. Marisa Basco, Tècnica de Barri.  

 

ASSISTENTS 

 

Entitats representades: A.V Vallbona,  Racing Club Vallbona. 

Consellers municipals: Sr Francisco Gonzalez Tienda, Barcelona en Comú,  Sra. Mª Carmen 

Rodríguez González PSC, Sra. Montserrat Cuspinera Inglés Esquerra Republicana, Sr. Javier 

Barreña Flores PPC i  Sr. David Puértolas Román JuntsxCat (Trias per BCN) 

 

Assistència total en el moment de màxima afluència 48 persones 

 

ORDRE DEL DIA 

1.- Validació de les propostes presentades per a la vicepresidència i la comissió 

de seguiment del Consell de Barri. 

2.-Actuacions de neteja 

3.- Actuacions en l entorn del rec Comtal ( dotació netx generation) 

4.- Mobilitat 

5.-Torn obert de paraules. 
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TEMES TRACTATS 

 

Validació de les propostes presentades per a la vicepresidència i la comissió de 

seguiment del Consell de Barri 

Es llegeixen i es validen les propostes presentades a la vicepresidència i la 

comissió de seguiment del Consell de Barri de Vallbona presentades al 

decidim. Barcelona  

El Conseller tècnic recorda que les entitats o persones a títol individual que no 

hagin pogut entrar la seva candidatura a la plataforma del decidim. Barcelona 

poden presentar la seva proposta a la pròxima Comissió de Seguiment per tal 

que aquestes  puguin ser validada al proper Consell de Barri. 

 

Actuacions de neteja 

El Regidor i el Conseller tècnic del Districte expliquen que a tots els barris del 

Dte s estan fent passejades amb veïns/ veïnes  i personal del Departament de 

neteja del Dte per identificar els punts foscos del barri en relació a la neteja.  

S anima als assistents al Consell que puguin participar d aquestes passejades 

per tal que des del Departament de  neteja es puguin recollir les percepcions 

dels diferents veïns i veïnes del barri en relació a la neteja i alhora  els diferents 

veïns i veïnes que hi participin puguin ser coneixedors del funcionament i 

limitacions del servei. 

 

 Actuacions en l entorn del rec Comtal ( dotació netx generation) 

El Sr Joaquim Calafí presenta el projecte d’arranjament de l’entorn del rec 

comtal.  
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Aquest projecte facilita la connexió cívica de Vallbona amb la Trinitat Vella 

seguint el canal de l’aigua i es duu a terme gracies al  finançament del fons 

netx generation. 

L actuació en l’entorn del rec comtal va acompanyat d un pla de manteniment. 

Durant el primer any posterior a la finalització de l actuació el manteniment serà 

a carrer de l empresa que ha realitzat les obres. Els anys següents serà el 

Departament de  parcs i jardins qui garantitzaran el manteniment. Això ja esta 

treballat i pactat amb Parcs i Jardins. 

(Veure enllaç adjunt projecte penjat a la plataforma decidim.barcelona) 

 

Mobilitat 

 

Conseller Tècnic explica que s’està treballant amb Mobilitat la demanda d’ 

ampliar recorregut de la línia de bus N3 ( bus nocturn) . Actualment el N3 

direcció Montcada ( Plaça Catalunya-Montcada) entra al barri però no fa 

recorregut per dins el barri. S esta estudiant ampliar el recorregut del N3 en 1 o 

2 parades però dependrà dels temps d espera a Montcada que pot ser d’entre 

15’ a 20 ’i altres indicadors a tenir en compte. La implementació del bus nocturn 

direcció Montcada- Plaça Catalunya es més complicat donat que l autobús N3 

no entra al barri i caldria modificar recorregut. S esta també estudiant. 

Torn obert de paraules                                                                                                                          

Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les 

següents queixes o peticions, que es remetran als departament municipals 

corresponents: 
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PREGUNTES RESPOSTES 

Validació de les propostes presentades per a la vicepresidència i la comissió 

de seguiment del Consell de Barri 

 

L’entitat Vallbona viu manifesta haver fet una 

queixa per escrit en relació a la voluntat de 

formar part de la comissió de seguiment del 

Consell de Barri Vallbona. Demana que la 

resposta sigui també per escrit. 

 

 

 

 

 

 

El Conseller tècnic explica que es va establir 

un procediment perquè les entitats que 

volguéssim formar de les comissions de 

seguiment i vicepresidència del Consell 

poguéssim apuntar se al dedicim.barcelona. 

però que si alguna entitat no ha pogut fer el 

procediment a la propera comissió de 

seguiment es presentarà la proposta perquè 

es pugui validar al proper Consell de Barri 

Actuacions en l’entorn del rec Comtal ( dotació netx generation) 

 

Veí: Demana si l’actuació a l’entorn del rec 

comtal es compatible amb les obres del 

soterrament de les vies del tren. 

 

Consorci Besos: No afecta l’actuació en 

l’entorn del Rec Comtal amb les obres de 

soterrament de les vies.  

 

Veïna: Es demana perquè amb la 

renaturalització del riu Besos a Montcada i 

Reixac s’aprofita l’aigua del Rec Comtal. El 

Rec Comtal es patrimoni de l Ajuntament de 

Barcelona i cal preservar lo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Consorci Besos: 

la renaturalització del rec comtal i la  

renaturalització del riu Besos de Montcada i 

Reixach no son antagònics, Son  projectes 

compatibles. 

Gerent: Es un tema que l’ Ajuntament de 

Barcelona ha treballat molt amb l’ Ajuntament 

de Montcada, l ‘ACA  i els diferents 

Departament i serveis vinculats. L’Ajuntament  

de Barcelona ha traspassat a l ACA els nivells 

d’aigua en funció dels nivells d’emergència 

per   garantitzar la biodiversitat del rec i també 
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Es demana la previsió en calendari d’aquesta 

actuació. 

 

 

 

la dels horts de la ponderosa.  

 

 

 

Regidor: Es un projecte finançat amb 

pressupostos europeus de netx generation. 

En principi han de finalitzar a finals del 2025  

 

 

Mobilitat  

 

Veïns/nes:  

Queixes en relació a la mobilitat general al 

barri de les diferents línies de bus. Manca de 

xarxa de bus tant en trams horaris com 

mancança de xarxa en diferents punts del 

barri. 

Demanda de marquesines a les parades de 

bus del barri  

 

 

 

 

 

 

Regidor:  

Proposa convidar al Dep de Mobilitat i TMB a 

un Consell de Barri per parlar de les dificultats 

de transport a Vallbona. 

En relació a la demanda d’allargar 1-2 

parades  del bus nit al barri esta sobre la taula 

de mobilitat per estudiar ho. També farem 

arribar  les demandes de marquesines perquè 

es pugui estudiar. 

Torn obert de paraula  

Veïns/nes: Demanen si hi ha previsió de 

rehabilitació de la plaça 1er de maig. Ultima 

rehabilitació va ser al 1983. Actualment diuen 

esta molt deteriorada. 

 

Dte: Es pren nota 

 

Veïns/nes: demanda de cronograma de les 

actuacions en relació a les obres de 

soterrament de les vies amb la previsió de les 

afectacions.  

Regidor: S ha demanat a ADIF que vinguin a 

explicar als veïns el pla d obres. Vindran al 

mes de maig. 
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Previsió d acabament de les obres del pont 

dels dos ulls. Inicialment ens vàreu dir que 

seria al maig però saber si el timing segueix 

segons el previst. 

Volen saber si el pont serà per a circulació 

rodada o per a vianants. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rec comtal te altres afectacions com plagues 

de mosquits, escarabats, desbrossament....Hi 

ha previst algun pla d actuació? 

 

 

 

 

 

Pregunten si hi ha previst la dignificació de la 

llera del besos ( no els horts de la ponderosa) 

on actualment hi ha parcel·les amb horts  

privats potser en terrenys públics?.   

 

 

 

 

 

 

 

 

Gerent: el nou pont que s esta construint serà 

el futur vial per a vehicles rodats un cop 

finalitzades les obres del soterrament de les 

vies, però mentre no es finalitzin les obres 

aquest pont serà només per a vianants. 

En quan a la previsió de finalització de les 

obres hi ha un endarreriment perquè en la 

excavació s ha trobat una placa de formigó 

que te impacte important en la execució del 

projecte i s esta treballant en una modificació. 

Per tant les obres no es podran finalitzar al 

mes de maig. 

 

 

 

 

 

Regidor: L ajuntament esta fent un anàlisis de 

les plagues i del impacte de la sequera amb 

aquests animals. Una part del pla endreça 

treballarà aquest tema. A curt termini tindrem 

més informació un cop acabat l’informe.  

 

 

 

Gerent: ADIF ens podrà explicar amb més 

detall al mes de maig com s ha gestionat 

l’afectació d aquestes parcel·les per les 

obres. La obra de soterrament de les vies de 

tren es va adjudicar al mes de desembre i s 

esta treballant amb ADIF perquè hi hagi el 

mínim impacte possible . 

Al mes de maig vindrà a explicar el pla d 

obres . 
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Camp futbol Racing Vallbona: 

Anem tard en previsió de calendari. Hem de 

fer previsió de calendari per poder jugar la 

temporada vinent. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Veí: explica que a l’entrar pel C/ Oristà a la 

corba que llinda amb Montcada no hi ha 

amplada suficient perquè passin dos 

turismes. Es una corba de doble sentit amb 

mala senyalització Es queixa de la manca de 

vorera en aquest emplaçament. 

 

Queixes en relació a la neteja a l 

emplaçament de Passeig de la Pineda 47. 

Diuen que els serveis passen sovint però no 

netegen suficient. 

 

Veïns es queixen perquè encara i que hagi 

prevista una reunió al més de maig d ADIF 

amb els veïns, aquests  ja estan fent 

actuacions al barri i els veïns i veïnes no 

disposen de cap informació. Diuen que ja 

estan fent actuacions molt invasives ( 

actuacions en voreres, ocupacions espai...) 

 

 

Veí: El tal·lus de davant del casal de barri fins 

a la plaça 1er de maig esta molt malmès. 

Arbre caigut sobre un altre. Cal fer actuació 

 

Regidor: Licitació nou camp de futbol ja esta 

en marxa pendent d’adjudicació i i previsió  

 

Dte: Es preveu l’inici de les obres del camp de 

futbol provisional a principis de l estiu. El 

problema es fer compatible aquest calendari 

amb les necessitats d ADIF. En breu hi haurà 

una reunió amb el Racing Vallbona per 

acabar d encaixar calendari i veure possible 

alternatives. 

 

 

Regidor: penem nota. 

 

 

 

 

 

 

Dte: es pren nota 

 

 

 

 

Gerent/Regidor: S esta pressionant amb la 

logística que es la que no esta tancada ( pas 

de camions, afectació per soroll i 

contaminació....) 

Al mes de maig sabrem el pla d’actuació i a 

partir d aquí farem la pressió que calgui per 

minimitzar l impacte. 

 

 

Dte: Es pren nota 
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Obres R2 ha deixat sense aparcament al barri 

Demana si s’ha pensat en una solució. 

 

 

 

 

Regidor: Al mes de maig es convocarà una 

reunió amb els veïns i ADIF per explicar 

calendari, pla d obra i saber afectacions i 

temporalitat afectacions. 

 

 

I sense més intervencions, es  dona per acabat el consell de barri.  

 

 

 


